

## All-You-Can-Eat& All-You-Can-Drink Terms & Conditions

## 吃到飽與暢飲條款和條件與注意事項

1. For leftovers over 100 grams, an extra charge of \$15 per 100 gram is applicable. Grilled or boiled leftovers will be counted as well.

1. 請適量點取食材，若有超過 100 公克的未食畢食材，將酌收每 100 公克 \$15 元的清潔費用。此項包含烹煮後未食畢的部分。

2. Every customer must choose the same All-You-Can-Eat & All-You-Can-Drink package at the same table unless we agree otherwise.

2. 同桌者需點選同樣的吃到飽&暢飲方案。

3. The dining time is limited to 90 minutes, and the last order will be 60 minutes after the start.

3. 吃到飽時間限時 90 分鐘，最後點餐時間為開始點餐後的 60 分鐘。

4. The request to cancel orders is not acceptable once you confirm and submit them to the kitchen. When service is slower, please do not send duplicated orders.

4. 訂單送出後無法取消，請確認後再行點餐。當個別訂單發生延遲時，請不要重複點單。

5. No take-away of left overs is allowable unless we agree otherwise.

5. 剩餘食物恕不提供外帶服務。

6. Serving alcohol All-You-Can-Drink is subject to the rules of responsible service of alcohol (RSA). We reserve the rights to deny serving alcohol if intoxicated signs presented.

6. 無限量暢飲酒精飲料必須遵守酒精飲料提供責任規則，即 RSA (Responsible Service of Alcohol)。如果出現中毒症狀，我們保留拒絕繼續提供酒精飲料的權利。

7. Kuro-Sakura Japanese BBQ reserves all rights to the changes and explanations of the All-You-Can-Eat & All-You-Can-Drink offer.

7. Kuro-Sakura Japanese BBQ 保留所有吃到飽&暢飲方案之解釋權。

### Note:

The printed T&Cs are exactly the same as the beginning page on the tablet. As the action of pressing the button and proceeding to the next ordering step will establish a valid contractual relationship, please read them carefully and obtain clarifications if necessary before pressing the button 'Yes, I agree with the T&Cs'.

The later excuses such as, but not limited to, 'forgetting the T&Cs', 'did not read the T&Cs', 'did not read the T&Cs carefully' or 'did not understand T&Cs' will not be accepted by us based on the legal & factual ground that we have offered all the available resources for customers to be aware of the relevant T&Cs.

### 注意:

此打印版的條款和條件與自助平板點餐系統的開始頁內容完全一致。因為點擊相關按鈕並進行到下一步點餐環節的行為會構成雙方的有效合約關係，所以在點擊 'Yes, I agree with the T&Cs' 按鈕之前，請仔細閱讀相關內容，並且有需要時請從服務人員處得到更多解釋。

因為在事實和法律層面上，我們已經盡力提供一切具可用的資源讓顧客了解相關條款，所以恕不接受稍後的任何藉口或理由，諸如但不限於“忘記相關條款”，“沒有閱讀相關條款”，“沒有仔細閱讀相關條款”或“沒有理解相關條款”。

